
 

 

 

 

C H A P M A N  

 

李卓文 

Li Cheuk Man, Chapman 

小號演奏家及樂團指揮 

Trumpet performer and conductor 

 

李卓文畢業於香港浸會大學音樂系，並獲一級榮譽學士畢業，主修小

號。從中學時期開始接觸小號並隨顏熾權先生學習，在就讀香港浸會

大學時馮嘉興先生深啟蒙，繼續深造。 

李氏曾參與多個樂團演出，現為香港銅管樂團、眾樂團、樂聚·管樂的

正式成員，亦曾與多個樂團合作，包括泛亞交響樂團、香港青年樂

團、香港青少年管弦樂團等。在香港浸會大學就讀期間，亦是香港浸

會大學交響樂團之成員，出席過數個音樂會。李氏同時是銅管五重奏

樂團 Wanna Brass 及小號四重奏 Sagacious 之成員。除小號演奏之

外，李氏亦熱衷於指揮音樂，曾跟隨文盛伯教授、羅保莙博士及陳士

斌先生學習指揮，現是青年樂團Shine en Joy 指揮之一，帶領年輕樂

手出席音樂表演。 

 

Chapman graduated with a first-class Honors degree from Hong Kong 

Baptist University in 2022, majoring in trumpet, under the teaching of 

Mr. Fung Ka Hing. He used to be a student of Mr. Joseph Ngan.  

 



 

 

He is enthusiastic about music performance. Being a student at 

HKBU, he is also a member of the HKBU Symphony Orchestra and 

had participated in numbers of concerts. He is currently one of the 

members of Hong Kong Brass Band, Shinywinds and Musicphilic 

Winds. He participated in concerts with different music groups such 

as Pan Asia Symphony Orchestra, Hong Kong Youth Orchestra and 

Millennium Youth Orchestra. He is also keen on the brass ensemble. 

He is one of the founders of Wanna Brass and Sagacious, a Hong 

Kong brass quintet and trumpet quartet. He is also enthusiastic about 

music conducting. He studied conduct with Prof. John Winzenburg 

Dr.Po-Kwan Law and Mr. Spencer Chan. He is now one of the 

conductors of Shine en Joy, a youth wind band. 


